
Generalforsamling 
Onsdag d. 20. marts 2024 
Sted: Løkken Badehotel, Løkken 

Fremmødte: 72 incl. Bestyrelse 

Velkommen til de fremmødte 
 

Pkt. 1 Valg af dirigent 

 Keld Emil Damgaard foreslås – valgt 

 3 fuldmagter 

 Keld Emil konstaterede at generalforsamlingen er lovlig. 

 

Pkt. 2 Bestyrelsens beretning 

 Formand Niels Svendsen fremlægger beretning. 

Beretningen enstemmigt godkendt. 

 

Pkt. 3 Det reviderede regnskab 

Regnskabet gennemgås af Revisor Claus Muhlig fra BDO 

Philip Skjødt spørger til omkostninger ved sammenlægning med Vrensted. Claus 
svarer at der er lavet beregninger på omkostningerne der svarer til forhøjede takster 
til Vrensteds forbrugere. Niels svarer at det allerede fremgår af takstbladet for 2024 

 Forsamlingen godkender regnskabet 

 

Pkt. 4 Budget for det/de kommende år forelægges til orientering 

 Niels Svenden fremlægger investeringsbudget for de kommende år 

 

Pkt. 5 Indkomne forslag 



 Ingen rettidigt men 2 forslag tages med under eventuelt 

 

Pkt. 6 Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

 På valg: Niels Svendsen – villig til genvalg 

  Villy Bo Frandsen – villig til genvalg 

Bestyrelsen foreslår: Niels Svendsen og Villy Bo Frandsen. Ingen andre forslag. 

 Valgt er: Niels Svendsen og Villy Bo Frandsen 

 

 Suppleanter: 1. suppleant Anders Thomassen og 2. suppleant. Kasper Hohnsbehn 

Bestyrelsen foreslår: Rasmus Jensen som 1. suppleant og Anders Thomassen som 2. 
suppleant 

Ingen andre opstiller, så de vælges.  

Rasmus Jensen som 1. suppleant og Anders Thomassen som 2. suppleant. 

 

Pkt. 7 Eventuelt 

Der er kommet et forslag om at vi får nødgenerator. Niels svarer at det har vi 
allerede og har haft i mange år. 

Der er kommet et forslag om at installere fjernaflæste målere. Niels svarer at vi 
arbejder på det og at det allerede er i budgettet. Forslaget kommer på næste år. 

Gunnar Steffensen spørger til hvorfor man skal betale afgift af det vand man bruger i 
haven. Niels svarer at sådan er lovgivningen/reglerne. 

Henrik Christensen spørger til priserne i forbindelse med kulfilter. Niels svarer at det 
dels bliver fast afgift og dels et tillæg til m3 prisen 

Mogens Sejersen spørger til de passive, hvad det dækker over. Niels svarer at det er 
et stik uden måler og forbrug. 

Mads Sørensen spørger til stigningen vedr. kulfilter – altså den løbende drift. Niels 
svarer 60-80 ører på m3 til driftsomkostninger. Selve investeringen dækkes af 
forhøjet fast afgift. Niels og Per svarer at der også skal bruges penge til at lede efter 
vand 

Dorthe Nielsen spørger til vandkvalitet. Hvornår det er rent. Niels svarer at kulfilter 
tager det der er lige nu men at udviklingen stadig er usikker. 



Svend Erik Nicolaisen spørger til samlet vandpris. Niels svarer. Vi tager 12,34 men 
samlet med Vandselskabet er det tættere på 70 kr. pr. m3 

Henrik Christensen spørger til udfordringerne med lossepladsen (Hulbakvej). Niels 
svarer at der er ca. 1 km 

Kristian Justesen spørger til lossepladsen – hvad kommunen vil gøre ved det. Niels 
svarer at vi ikke er enige med kommunen og at vi har møde med kommunen i 
foråret. Per svarer at vi har en klagesag kørende vedr. kommunen og amtets 
afgørelser, da de ikke mener der er forureninger, der vil påvirke boringer og 
vandkvalitet, der er Løkken Vandværk uenige i. 

Gerald spørger hvor langt der er fra losseplads til den nærmeste boring. Niels svarer. 

Mads Thomsen siger at vi skal lægge mere pres på kommunen vedr. lossepladsen. 

Henrik Christensen stemmer i at de har lagt et lag ovenpå. 

Jens Lund spørger om vi har mange asbestledninger tilbage. Per svarer at det er kun 
på en meget kort strækning. 

Keld Emil Damsgaard afslutter   

 

Formanden runder af og takker dirigent. 

Tak for fremmøde til generalforsamlingen. 

Generalforsamlingen er hævet. 

 

     Referent: Louise Nielsen 

 

 

 

 

------------------------------------------------------------ 

Dirigent  


